推廣活動條款及細則:

- 1. 每張訂單只限相應訂座人數進場,並僅供進場指定餐廳一次。
- 2. 所有參加者必須年滿 18 歲人士。如有關工作人員提出要求,參加者必須出示其年齡證明,例如身份證、護照或旅遊證件等。
- 3. 参加名額會以先到先得方式分配,額滿即止,恕不另行通知。
- 4. 成功預約後,恕不能更改或退款。
- 5. 成功預約後,將透過您指定的電郵帳戶或登記電話收到餐廳發送的確認電郵或短訊。
- 6. 顧客進場前需向餐廳職員出示有效的確認電郵或短訊方可進場。如因任何原因未能出示有效的確認電郵或短訊,將不允許進場。
- 7. 為確保活動過程順暢,顧客請自行安排時間及準時到場。逾時到達或未能按照活動日子和時段進場將不 獲受理,恕不能更改或退款。
- 8. 参加者在進入場地前必須確保身體狀況良好,並必須遵守公共衛生指令。主辦機構保留拒絕任何疑似身體不適的人士進場或要求有關人士離開的權利。
- 9. 此活動提供固定菜單,無法進行客製化。如顧客對食物過敏或有飲食限制,建議重新考慮參加。海港城 置業有限公司不承擔任何對於因食用而引起的健康問題之責任。
- 10. 請於活動期間理性飲酒及切勿酒後駕駛。
- 11. 活動將以訂座頁面上的指定語言進行。
- **12.** 所有顧客應尊重其他參加者及工作人員。海港城置業有限公司及參與商戶保留拒絕任何擾亂秩序的權利 及有權要求違規者離場。
- 13. 請勿攜帶寵物進場。
- 14. 如有特殊的訂座要求將不被餐廳接受及處理。
- 15. 如於活動開始前 2 小時天文台懸掛 8 號或以上颱風信號或黑色暴雨警告信號、政府作出「極端情況」 公布或遇惡劣天氣影響,活動將會取消。有關改期安排將以電郵或短訊方式另行通知。
- **16.** 如活動期間遇惡劣天氣,海港城置業有限公司及參與商戶將視乎現場情況作出安排,並保留暫停或取消部分或全部活動之權利,不設退款。
- **17.** 海港城置業有限公司及參與商戶將於活動期間錄影及拍照作推廣及宣傳之用。參加此活動即表示閣下同意在活動期間捕捉您的影像,及使用您的肖像。
- **18.** 海港城置業有限公司概不負責任何因此活動引起相關的情況包括失傷、個人物品遭弄污、損壞,丟失或被盜。
- 19. 海港城置業有限公司及渣打銀行(香港)有限公司並非本推廣活動之產品或服務供應商,故此將不會就 參與餐廳及飲品供應商(「參與商戶」)所提供的任何產品或服務承擔任何責任。所有與產品、預訂及服 務相關之責任,包括但不限於其質素、供應、付款及描述,均由參與商戶獨自承擔。
- 20. 海港城置業有限公司、渣打銀行(香港)有限公司及參與商戶保留隨時修訂條款及細則、修改或終止推廣活動或優惠之權利,恕不另行通知。對於任何優惠之更改或終止,三方概不承擔任何責任。如任何參與商戶於推廣期內更改營業時間或暫停營業,有關優惠將即時終止而無須另行通知,所有相關責任將由該參與商戶全權承擔。
- 21. 顧客請參閱各參與商戶的訂座條款及細則之詳情。
- 22. 如有任何爭議,海港城置業有限公司及參與商戶保留最終決定權。

Promotion Terms & Conditions:

- 1. Each booking is valid for the specified number of guests and grants one-time entry at the designated restaurant only.
- 2. All attendees must be aged 18 or above to be eligible for the event and must produce proof of age, e.g. identity card, passport or other travel documents, for inspection upon the request of staff.
- 3. Participation is on a first-come, first-served basis while quotas last. No further notice will be given once fully booked.
- 4. Once the booking is confirmed, no changes or refunds are allowed.
- 5. Upon acceptance of your reservation, you will receive a confirmation email or SMS at your designated email account or mobile phone number.
- 6. Admission requires presentation of a valid confirmation email or SMS. Entry will be denied without the proof.
- 7. Please arrange your time to arrive on schedule. Late arrivals at the event will not be accommodated. No refunds or changes will be arranged for absent guests.
- 8. All participants must be in good health before entering the venue and comply with any public health directive as may be in force from time to time. The organizer reserves the right to refuse entry or remove anyone who appears to be unwell.
- 9. The menu is fixed and cannot be customized. Guests with food allergies or dietary restrictions are advised to reconsider participation, as Harbour City Estates Limited will not be liable for any health issues arising from consumption.
- 10. Drink responsibly and no drink driving.
- 11. The event will be conducted in the language specified on the booking page.
- 12. All guests are expected to behave respectfully toward other participants and staff. Harbour City Estates Limited and the participating restaurants reserve the right to deny any disruptive individuals. If anyone fails to comply with the rules, the staff have the right to request violators to leave immediately.
- 13. No pets are allowed in the event.
- 14. No requests for special arrangements raised by participants will be accepted at participating restaurants.
- 15. If Typhoon Signal No. 8 or above, Black Rainstorm Warning Signal, "Extreme Condition" or other severe weather is in effect two hours before the event, it will be cancelled. Rescheduling details will be communicated via email or SMS.
- 16. If inclement weather occurs during the event, Harbour City Estates Limited and the participating restaurants reserve the right to suspend, postpone, or cancel activities. No refunds will be issued.
- 17. Harbour City Estates Limited and the participating restaurants will take photos and videos during the event for promotional purposes. By attending, you consent to the use of your image in marketing materials.
- 18. Harbour City Estates Limited is not responsible for any injury, damage, loss, or theft of personal items during the event.
- 19. Harbour City Estates Limited and Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited are not vendors or service providers of the Promotion and therefore shall not be held responsible for any products or services offered by the participating restaurants and beverage providers under this promotion. All products, bookings and service-related responsibilities, including but not limited to quality, availability, payment and descriptions, rest solely with the participating restaurants.

- 20. Harbour City Estates Limited, Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited and the participating restaurants reserve the right to amend the terms and conditions, modify or terminate the promotion or offers at any time without prior notice. They shall not be liable for any changes or termination of the promotion. In the event that any participating restaurant ceases or modifies its operation during the promotion period, the relevant offers will be terminated immediately without further notice, and all related responsibilities shall be borne solely by the participating restaurants.
- 21. Customers are advised to refer to the terms and conditions of the reservation for each participating restaurant.
- 22. In case of any disputes, Harbour City Estates Limited reserves the right of final decision.